
Kljub manj kot četrtinski prisotnosti kapitala
so bili na včerajšnji skupščini delničarjev Mercatorja
izglasovani vsi predlagani sklepi. Vodstvo Mercatorja
včerajšnjih pogovorov s predstavniki Agrokorja
(še) ni želelo komentirati
DAMI JAN TOPLAK
Pet bank lastnic Mercatorja (NLB z
Banko Celje, Nova KBM, Abanka Vipa
in Gorenjska banka), ki imajo okrog
23 odstotkov delnic, na včerajšnji
skupščini delničarjev Mercatorja za-
radi sklepa urada za varstvo konku-
rence ni imelo glasovalnih pravic.
Družbe skupine Pivovarne Laško (Pi-
vovarnaUnion, Pivovarna Laško, Ra-
denska), ki imajo podoben lastniški
delež, pa se skupščine niso udeležile.
Prejšnji teden so Laščani z nekateri-
mi lastniki Mercatorja podpisali spo-
razum o prodaji večinskega deleža in
bi lahko po njihovem mnenju glasova-
nje na včerajšnji skupščini Mercatorja
pomenilo izvrševanje koncentracije.
Tako se je včerajšnje skupščine udele-
žilo le 23,45 odstotka Mercatorjevega
kapitala z glasovalnopravico, vsi skle-
pi (tudi razrešnici upravi in nadzorne-
mu svetu, delitev bilančnega dobička
in imenovanje KPMG Slovenija za re-
vizorja za letošnje poslovno leto) pa
so bili sprejeti z več kot 99-odstotno
večino oddanih glasov.

Osem evrov dividende
Od 40,42 milijona evrov bilančnega
dobička bo za dividende namenje-
nih 30,12 milijona evrov ali natanko

osem evrov bruto dividende na delni-
co. Dividende naj bi bile izplačane do
21. avgusta oziroma najverjetneje na
ta dan.

Včeraj ob povezovanju
z Agrokorjem
Je pa po skupščini presenetil mag.
Žiga Debeljak, predsednik Mercatorje-
ve uprave, ki je navzočim delničarjem
pojasnil, da se je včeraj pred skupšči-
no pri njih mudila vodstvena ekipa hr-
vaškega Agrokorja. Ob tem je Debeljak
pojasnil, da ima Mercator že približno
tri leta nestabilno lastniško strukturo
in da se je v tem obdobju zgodilo že
več poskusov prodaje manjšinskih de-

ležev Mercatorja. Vodstvo družbe je
ugotovilo, da je očitno naprodaj veči-
na delnic, in zato dalo pobudo, da se
v transparentnemmednarodnem po-
stopku proda večinski delež Mercator-
ja. 0 tem postopku se včeraj vodstvi
Mercatorja in Agrokorja nista pogovar-
jali, pač pa o možnostih poslovnega in
lastniškega povezovanjaMercatorja s
Konzumom, trgovskim delom Agro-
korja, ki je dejaven na podobnih trgih
kot Mercator. Več o vsebini pogovo-
rov z vodstvom Mercatorja Žiga Debe-
ljak včeraj ni želel povedati, če pa bi
bil sklenjen kak dogovor, bodo o tem
ustrezno obvestili delničarje.

Bencin, bančna ponudba, center v Mariboru i

Pri vodstvu Mercatorja so potrdili, da se je gradnja Mercatorjevega cent« na
Taboru v Mariboru zaradi finančnih težav gradbenega izvajalca (Konstruktor
VGR) v zadnjih dneh nekoliko upočasnila, a vseeno odprtje centra v zadnjem
letošnjem četrtletju zaradi ustrezne pogodbe s KBM Leasingom, ki lahko po-
išče tudi drugega izvajalca, naj ne bi bilo ogroženo. Žiga Debeljak je delničar-
jem omenil, da niti za letos ni izključena kakšna strateška povezavana trgih
jugovzhodne Evrope. Kakor tudi to, da bo Mercator - ko se bo v naslednjih
treh letih razdolžil za okrog 500 milijonov evrov - rezultatsko postal primer-
ljiv drugim evropskim trgovcem. Intenzivno pa se ukvarjajo, tako Debeljak,
z uvajanjem ponudbe bencinskih derivatov (bencinski servisi naj bi bili ob
trgovskih centrih, možno pa je sodelovanje tudi s kakšnim naftnim trgov-
cem, recimo Petrolom) in pa vsaj osnovnih bančnih in zavarovalniških pro-
duktov.

Tema: skupščina Mercator
Tema: skupščina Mercator

Tema: skupščina Mercator
Tema: skupščina Mercator



Predsednik Mercatorjeve uprave Žiga Debeljak po skupščini delničarjev v pefBvoni
s predsednikom društva Mali delničarji - Skupaj smo močnejši Rajtoffl Stankovem
(Robert Balen)
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